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Als er in korte tijd veel neerslag valt, kan het gebeuren dat de riolen de toevoer van 
het regenwater niet aankunnen en dat zij lozen op het oppervlaktewater. Er komt dan 
dus vuil rioolwater in het oppervlaktewater terecht. Daardoor daalt het zuurstofgehalte 
en stikken er veel vissen. Dit effect wordt nog versterkt als het water in de vijvers 
relatief warm was. 
 
Naar aanleiding hiervan wil de Partij voor de Dieren u enige vragen stellen. 
 

1. In het Dagblad van het Noorden (15 juli 2010, blz. 33) lezen we dat de 
gemeente werkt aan een plan om dit soort problemen in de toekomst te 
voorkomen. Welk plan is dat? Wat zijn de doelen van dat plan en op welke 
termijn zal dat worden gerealiseerd?  

 
2. Als voornoemd plan is gerealiseerd, zullen er dan bij heftige regenval geen 

overstorten vanuit het riool meer plaatsvinden? Indien het voorkomen van 
overstorten geen onderdeel uitmaakt van het plan, op welke wijze is de 
gemeente van zins deze vorm van oppervlaktewatervervuiling in de toekomst 
te voorkomen? 

 
3. Groene daken kunnen een grote rol vervullen bij het opvangen van 

hemelwater. De gemeente Groningen heeft dit jaar 200.000 euro beschikbaar 
gesteld voor het aanleggen van groene daken. Is deze subsidiepot al leeg? Zo 
nee, op welke manieren bent u in de toekomst van plan de aandacht te vestigen 
op de mogelijkheid van subsidie voor vegetatiedaken?  

 
4. Het nieuwe gebouw van de RUG op Zernike heeft een groen dak, maar hoe is 

het met de daken van de andere RUG gebouwen in de stad gesteld? Bent u 
hierover in conclaaf met de RUG? Zo nee, waarom niet?  

 


